
Side 1 av 24 

 

Unjárgga gielda/ 

Nesseby kommune 
 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Gielddastivra/Kommunestyret 

Møtested: Kommunestyresalen, Nesseby rådhus 

Dato: 15.11.2016 

Tid: 12:00 

 

 
 

Faste medlemmer som møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

   

Knut Inge Store LEDER A 

Hanne Iversen MEDL A 

Jan Hansen MEDL A 

Inga Pettersen Lindi 

Jørn Stefan Opdahl 

Kaisa B. Store 

Oddvar Betten 

Ole Petter Skoglund 

Marit Kjerstad 

Kjell Harald Erichsen 

Iver Per Smuk 

Anja K. Pedersen Noste 

Liv Solfrid Mathisen 

MEDL 

MEDL 

MEDL 

NESTL 

MEDL 

MEDL 

MEDL 

MEDL 

MEDL 

MEDL 

A 

A 

A 

SV 

SV 

H/TVP 

H/TVP 

H/TVP 

SFP 

SFP 

 

 

Faste medlemmer som ikke møtte 

   

Navn Funksjon Representerer 

Ina Kristine Store 

Bjarne Store-Jakobsen 

Iver Per Smuk, ikke meldt forfall 

MEDL 

MEDL 

MEDL 

A 

SFP 

H/TVP 

 

 

 

Varamedlemmer som møtte 

Navn 

Magnhild I. Mathisen 

Gunn-Britt Retter 

 

 

 

Fra administrasjonen møtte 

Navn 

Marit Helene Pedersen 

Britt-Inger Olsen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Møtte for  

Ina Kristine Store 

Bjarne Store-Jakobsen 

 

 

 

 

Stilling 

Administrasjonssjef 

Møtesekretær 

 

 

Representerer 

A 

SFP 
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  A 

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

 
Saksnr Innhold 

PS 72/16 Godkjenning av innkalling og saksliste 

PS 73/16 Valg av to til å underskrive møteprotokollen 

PS 74/16 Referater 

PS 75/16 Tilstandsrapport - grunnskolen 2016- (Skoleåret 2015-2016) 
PS 76/16 Vedtak av adresseforskriften for Nesseby kommune 

PS 77/16 Høringsuttalelse - Ny politistruktur i Finnmark 

PS 78/16 Høringsuttalelse kongekrabbeforvaltning 
PS 79/16 Valg av representanter til Vest Finnmark kommunerevisjon IKS 

PS 80/16 Foreldrebetaling SFO 2017 

PS 81/16 Foreldrebetaling barnehagen 2017 
PS 82/16 Betalingssatser i Hjelpetjenesten - transport av brukere 

PS 83/16 Betalingssatser hjemmetjenesten 207 

PS 84/16 Betalingssatser institusjon 2017 
PS 85/16 Gebyrregulativ 2017 

 

 

 

Fra klokken 12.00 til 13.45 handlet møtet om skole og skoleutvikling i Nesseby kommune. 

Møtet drøftet tilstanden for Nesseby skolen. Administrasjonen presenterte hovedtrekk fra tilstandsrapporten 

som er vedlegg til sak 75/16, Sterke sider, utfordringer og muligheter fremover. 

Marit Ekkernes ledet dialog- og gruppeprosesser og loset politikerne gjennom denne delen av møtet. 

 

 

 

PS 72/16 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 15.11.2016  

Behandling: 

 

Innkalling og saksliste godkjent. 

 

 

 

 

PS 73/16 Valg av to til å underskrive møteprotokollen 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 15.11.2016  

Behandling: 

 

Jan Hansen og Marit Kjerstad valgt til å underskrive protokollen. 
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PS 74/16 Referater 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 15.11.2016  

Ingen 

 

 

PS 75/16 Tilstandsrapport - grunnskolen 2016- (Skoleåret 2015-2016) 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 15.11.2016  

Behandling: 

 

Forslag fra Fellesliste Høyre og Tverrpolitisk/Høyre v/Kjell Harald Erichsen: 

 

Endringsforslag i forhold innstillingens setning nr 2:  Ordet undervisningen endres til opplæringen 

 

 

Forslag fra Sámeálbmot bellodat/Samefolkets parti v/Gunn-Britt Retter: 

Tilleggsforslag: 

Selv om trivselen er høy og læringsresultatene er gode vil det være utfordringer i fremtiden som må løses for at 

elevene skal få best mulige læringsbetingelser, uansett etnisitet.  Kommunen bør jobbe aktivt for å sikre både 

samiskundervisninga og at de samiskspråklige elevene får et godt tilbud de kommende årene. Mangel på 

lærerkrefter er en utfordring. Som følge av bosetting av flyktninger vil det også kunne være et behov for ekstra 

ressurser og kompetanse. 

Votering: 

 

Forslag fra Fellesliste Høyre og Tverrpolitisk/Høyre v/Kjell Harald Erichsen og forslag fra Sámeálbmot 

bellodat/Samefolkets parti v/Gunn-Britt Retter enstemmig vedtatt.  Resten som innstillingen. 

 

 

Kommunestyrets vedtak lyder som følger: 

 

Tilstandsrapporten for grunnskolen i Nesseby kommune tas til etterretning.  

 

Skoleeier anerkjenner den positive innsatsen og det engasjementet og de resultatene oppvekstsenteret har klart å nå 

de siste årene. Fortsatt satsing på kvalitet i opplæringen og skoleutvikling vil være nødvendig dersom elevene de 

kommende årene skal oppnå et enda høyere mestringsnivå.  

Selv om trivselen er høy og læringsresultatene er gode vil det være utfordringer i fremtiden som må løses for at 

elevene skal få best mulige læringsbetingelser, uansett etnisitet.  Kommunen bør jobbe aktivt for å sikre både 

samiskundervisninga og at de samiskspråklige elevene får et godt tilbud de kommende årene. Mangel på 

lærerkrefter er en utfordring. Som følge av bosetting av flyktninger vil det også kunne være et behov for ekstra 

ressurser og kompetanse. 

 

 
 

 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 01.11.2016  

Behandling: 

 

Administrasjonssjefens innstilling enstemmig vedtatt. 
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Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger: 

 

Tilstandsrapporten for grunnskolen i Nesseby kommune tas til etterretning.  

 

Skoleeier anerkjenner den positive innsatsen og det engasjementet og de resultatene oppvekstsenteret har klart å nå 

de siste årene. Fortsatt satsing på kvalitet i undervisningen og skoleutvikling vil være nødvendig dersom elevene de 

kommende årene skal oppnå et enda høyere mestringsnivå.  

 

 

 

 

Administrasjonssjefens innstilling 

 

Tilstandsrapporten for grunnskolen i Nesseby kommune tas til etterretning.  

 

Skoleeier anerkjenner den positive innsatsen og det engasjementet og de resultatene 

oppvekstsenteret har klart å nå de siste årene. Fortsatt satsing på kvalitet i undervisningen og 

skoleutvikling vil være nødvendig dersom elevene de kommende årene skal oppnå et enda 

høyere mestringsnivå.  
 

 

 

Varangerbotn 12.10.2016 

 

 

Marit Helene Pedersen 

Administrasjonssjef 

 

 

Tom Ivar Haukland 

Virksomhetsleder stab 

 

 

 

PS 76/16 Vedtak av adresseforskriften for Nesseby kommune 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 15.11.2016  

Behandling: 

 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Kommunestyrets vedtak lyder som følger: 

 

Formannskapet vedtar «Adresseforskrift for Nesseby kommune» i tråd med føringer i matrikkelforskriftens ”kap. 

12 Offisiell adresse" med endringer foreslått av Kartverket i høringen. 

 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 01.11.2016  

Behandling: 

 

Administrasjonssjefens innstilling enstemmig vedtatt. 
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Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger: 

 

Formannskapet vedtar «Adresseforskrift for Nesseby kommune» i tråd med føringer i matrikkelforskriftens ”kap. 

12 Offisiell adresse" med endringer foreslått av Kartverket i høringen. 

 

 

 

 

 

Administrasjonssjefens innstilling 

Formannskapet vedtar «Adresseforskrift for Nesseby kommune» i tråd med føringer i 

matrikkelforskriftens ”kap. 12 Offisiell adresse" med endringer foreslått av Kartverket i 

høringen. 
 

 

     

 

Varangerbotn, 11.10.16 

 

Marit Helene Pedersen 

Administrasjonssjef 

 

 

Bent Johansen 

         Saksbehandler 

PS 77/16 Høringsuttalelse - Ny politistruktur i Finnmark 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 15.11.2016  

Behandling: 

 

Ole Petter Skoglund ba kommunestyret vurdere hans habilitet da han er saksbehandler i saken.  Kommunestyret 

erklærte han inhabil og han fratrådte under behandlingen.  Jfr. Kommunelovens §3b 

 

Bent Johansen tiltrådte som varamedlem for Ole Petter Skoglund. 

 

Vedtak: 

 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Kommunestyrets vedtak lyder som følger: 

 

Kommunestyret vedtar følgende høringsuttalelse: 

 

Nesseby kommune ser positivt på intensjonen om økt kvalitet i løsning av sine oppgaver og mer effektiv 

ressursbruk i politiet. Samtidig er man enig i vurderingen om at avstander, klima og spredt bosetning begrenser 

potensialet for en vesentlig effektivisering av den lokale politistrukturen.  

 

Styrking og videreutvikling av tjenestetilbudet til den samiske befolkningen er et viktig perspektiv, og man kan si 

seg enig i at dette tjenestetilbudet skal være likt for hele distriktet og ikke bare i det samiske forvaltningsområdet, 

all den tid den samiske befolkningen er spredt over hele fylket. En tidsangivelse på når Finnmark politidistrikt antar 

å være i mål med intensjonen om å være en politifaglig pådriver som støtter Politidirektoratet og sentrale 

myndigheter i politirealterte samiske forhold er velkommen.  

  

Overordnet har Nesseby kommune følgende anførsler til forslagene som fremmes i høringen:  
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På administrativt nivå anser vi ikke tilbudet som vesentlig svekket ved en nedleggelse av lensmannskontoret i 

Varangerbotn. De senere årene har det vært bemannet med én person på kontoret, fire dager i uken. Det settes ikke 

inn vikar ved ferieavvikling og møter utenfor kontoret, og tilstedeværelsen har blitt oppfattes som sporadisk. 

Publikum har over lengre tid vært nødt til å reise til Tana bru for ærend over skranke, slik som våpensøknader, og 

passutstedelse.  Kravet om at minimum 90 % av innbyggerne skal ha maksimum 45 minutter kjøretid fra bosted til 

nærmeste tjenestested synes innfridd for Nessebys tilfelle.  

 

Når det gjelder operativ polititjeneste, er det innbyggernes trygghetsfølelse og politiets responstid som spiller en 

vesentlig rolle. Nesseby kommune har over flere år hatt problemer med volds- og vinningskriminalitet knyttet til 

rusmiljø. Nesseby kommune slår i sitt statusbilde for 2016 fast at det er et statistisk høyt antall rusbrukere i 

kommunen i forhold til folketall.  Ved hendelser har publikum en forventning om at politiet stiller opp, noe erfaring 

viser at de i hovedsak gjør på forespørsel/varsling.  Nesseby kommune noterer seg at den nye strukturen for 

Nessebys tilfelle setter krav til innsatstid på 45 minutter. Ved akutte hendelser må dette antas å kunne få alvorlige 

konsekvenser for liv og helse. Ved trippelvarslinger legger dette ansvar som hører til politiet over på brannvesen og 

ambulanse, som har krav til kortere responstid ved hendelser. Det gjøres ikke rede for hvordan vaktlister er tenkt 

satt opp slik at det er vanskelig å se hvordan vaktordninger er tenkt organisert i det store området fra Vardø til Sør-

Varanger og Tana. For Nesseby kommune er det viktig at utrykninger til hendelser fortsatt vil skje fra Tana som er 

nærmeste tjenestested for å sikre innbyggernes trygghet. 

 

I høringsbrevet heter det at samhandlingen om polititjeneste og forebygging i Nesseby 

kommune bør organiseres ved systematisk samarbeid gjennom politikontakt og politiråd, og at 

politikontakten skal være tilstede og ha arbeidsdager i Nesseby hver uke. Nesseby kommune 

ønsker en redegjørelse med konkrete planer fra politidistriktet vedrørende utviklingen av 

samarbeidet mellom politiråd og politikontakt, da kvaliteten på dette samarbeidet synes å få en 

avgjørende og direkte konsekvens for politiberedskapen og det forebyggende arbeidet i Nesseby 

kommune. At lederen i denne tjenesteenheten foreslås å ha sitt arbeidssted i Kirkenes synes 

avstandsmessig uklokt, men kan muligens kompenseres for ved at lederen drar vesentlig nytte 

av nærhet til det beredskaps- og politifaglige miljøet ved tjenesteenheten i Kirkenes.  I motsatt 

fall foreslår Nesseby kommune at denne lederen får sitt arbeidssted ved tjenestestedet i Tana 

bru. 
 

 

 

 

 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 01.11.2016  

Behandling: 

 

Administrasjonssjefens innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger: 

 

Kommunestyret vedtar følgende høringsuttalelse: 

 

Nesseby kommune ser positivt på intensjonen om økt kvalitet i løsning av sine oppgaver og mer effektiv 

ressursbruk i politiet. Samtidig er man enig i vurderingen om at avstander, klima og spredt bosetning begrenser 

potensialet for en vesentlig effektivisering av den lokale politistrukturen.  

 

Styrking og videreutvikling av tjenestetilbudet til den samiske befolkningen er et viktig perspektiv, og man kan si 

seg enig i at dette tjenestetilbudet skal være likt for hele distriktet og ikke bare i det samiske forvaltningsområdet, 

all den tid den samiske befolkningen er spredt over hele fylket. En tidsangivelse på når Finnmark politidistrikt antar 

å være i mål med intensjonen om å være en politifaglig pådriver som støtter Politidirektoratet og sentrale 

myndigheter i politirealterte samiske forhold er velkommen.  

  

Overordnet har Nesseby kommune følgende anførsler til forslagene som fremmes i høringen:  

 

På administrativt nivå anser vi ikke tilbudet som vesentlig svekket ved en nedleggelse av lensmannskontoret i 

Varangerbotn. De senere årene har det vært bemannet med én person på kontoret, fire dager i uken. Det settes ikke 
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inn vikar ved ferieavvikling og møter utenfor kontoret, og tilstedeværelsen har blitt oppfattes som sporadisk. 

Publikum har over lengre tid vært nødt til å reise til Tana bru for ærend over skranke, slik som våpensøknader, og 

passutstedelse.  Kravet om at minimum 90 % av innbyggerne skal ha maksimum 45 minutter kjøretid fra bosted til 

nærmeste tjenestested synes innfridd for Nessebys tilfelle.  

 

Når det gjelder operativ polititjeneste, er det innbyggernes trygghetsfølelse og politiets responstid som spiller en 

vesentlig rolle. Nesseby kommune har over flere år hatt problemer med volds- og vinningskriminalitet knyttet til 

rusmiljø. Nesseby kommune slår i sitt statusbilde for 2016 fast at det er et statistisk høyt antall rusbrukere i 

kommunen i forhold til folketall.  Ved hendelser har publikum en forventning om at politiet stiller opp, noe erfaring 

viser at de i hovedsak gjør på forespørsel/varsling.  Nesseby kommune noterer seg at den nye strukturen for 

Nessebys tilfelle setter krav til innsatstid på 45 minutter. Ved akutte hendelser må dette antas å kunne få alvorlige 

konsekvenser for liv og helse. Ved trippelvarslinger legger dette ansvar som hører til politiet over på brannvesen og 

ambulanse, som har krav til kortere responstid ved hendelser. Det gjøres ikke rede for hvordan vaktlister er tenkt 

satt opp slik at det er vanskelig å se hvordan vaktordninger er tenkt organisert i det store området fra Vardø til Sør-

Varanger og Tana. For Nesseby kommune er det viktig at utrykninger til hendelser fortsatt vil skje fra Tana som er 

nærmeste tjenestested for å sikre innbyggernes trygghet. 

 

I høringsbrevet heter det at samhandlingen om polititjeneste og forebygging i Nesseby 

kommune bør organiseres ved systematisk samarbeid gjennom politikontakt og politiråd, og at 

politikontakten skal være tilstede og ha arbeidsdager i Nesseby hver uke. Nesseby kommune 

ønsker en redegjørelse med konkrete planer fra politidistriktet vedrørende utviklingen av 

samarbeidet mellom politiråd og politikontakt, da kvaliteten på dette samarbeidet synes å få en 

avgjørende og direkte konsekvens for politiberedskapen og det forebyggende arbeidet i Nesseby 

kommune. At lederen i denne tjenesteenheten foreslås å ha sitt arbeidssted i Kirkenes synes 

avstandsmessig uklokt, men kan muligens kompenseres for ved at lederen drar vesentlig nytte 

av nærhet til det beredskaps- og politifaglige miljøet ved tjenesteenheten i Kirkenes.  I motsatt 

fall foreslår Nesseby kommune at denne lederen får sitt arbeidssted ved tjenestestedet i Tana 

bru. 
 

 

 

Administrasjonssjefens innstilling 

Formannskapet vedtar følgende høringsuttalelse: 

 
 
 

Nesseby kommune ser positivt på intensjonen om økt kvalitet i løsning av sine oppgaver og mer 

effektiv ressursbruk i politiet. Samtidig er man enig i vurderingen om at avstander, klima og 

spredt bosetning begrenser potensialet for en vesentlig effektivisering av den lokale 

politistrukturen.  

 

Styrking og videreutvikling av tjenestetilbudet til den samiske befolkningen er et viktig 

perspektiv, og man kan si seg enig i at dette tjenestetilbudet skal være likt for hele distriktet og 

ikke bare i det samiske forvaltningsområdet, all den tid den samiske befolkningen er spredt over 

hele fylket. En tidsangivelse på når Finnmark politidistrikt antar å være i mål med intensjonen 

om å være en politifaglig pådriver som støtter Politidirektoratet og sentrale myndigheter i 

politirealterte samiske forhold er velkommen.  

  

Overordnet har Nesseby kommune følgende anførsler til forslagene som fremmes i høringen:  

 

På administrativt nivå anser vi ikke tilbudet som vesentlig svekket ved en nedleggelse av 

lensmannskontoret i Varangerbotn. De senere årene har det vært bemannet med én person på 

kontoret, fire dager i uken. Det settes ikke inn vikar ved ferieavvikling og møter utenfor 

kontoret, og tilstedeværelsen har blitt oppfattes som sporadisk. Publikum har over lengre tid 

vært nødt til å reise til Tana bru for ærend over skranke, slik som våpensøknader, og 
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passutstedelse.  Kravet om at minimum 90 % av innbyggerne skal ha maksimum 45 minutter 

kjøretid fra bosted til nærmeste tjenestested synes innfridd for Nessebys tilfelle.  

 

Når det gjelder operativ polititjeneste, er det innbyggernes trygghetsfølelse og politiets 

responstid som spiller en vesentlig rolle. Nesseby kommune har over flere år hatt problemer 

med volds- og vinningskriminalitet knyttet til rusmiljø. Nesseby kommune slår i sitt statusbilde 

for 2016 fast at det er et statistisk høyt antall rusbrukere i kommunen i forhold til folketall.  Ved 

hendelser har publikum en forventning om at politiet stiller opp, noe erfaring viser at de i 

hovedsak gjør på forespørsel/varsling.  Nesseby kommune noterer seg at den nye strukturen for 

Nessebys tilfelle setter krav til innsatstid på 45 minutter. Ved akutte hendelser må dette antas å 

kunne få alvorlige konsekvenser for liv og helse. Ved trippelvarslinger legger dette ansvar som 

hører til politiet over på brannvesen og ambulanse, som har krav til kortere responstid ved 

hendelser. Det gjøres ikke rede for hvordan vaktlister er tenkt satt opp slik at det er vanskelig å 

se hvordan vaktordninger er tenkt organisert i det store området fra Vardø til Sør-Varanger og 

Tana. For Nesseby kommune er det viktig at utrykninger til hendelser fortsatt vil skje fra Tana 

som er nærmeste tjenestested for å sikre innbyggernes trygghet. 

 

 

I høringsbrevet heter det at samhandlingen om polititjeneste og forebygging i Nesseby 

kommune bør organiseres ved systematisk samarbeid gjennom politikontakt og politiråd, og at 

politikontakten skal være tilstede og ha arbeidsdager i Nesseby hver uke. Nesseby kommune 

ønsker en redegjørelse med konkrete planer fra politidistriktet vedrørende utviklingen av 

samarbeidet mellom politiråd og politikontakt, da kvaliteten på dette samarbeidet synes å få en 

avgjørende og direkte konsekvens for politiberedskapen og det forebyggende arbeidet i Nesseby 

kommune. At lederen i denne tjenesteenheten foreslås å ha sitt arbeidssted i Kirkenes synes 

avstandsmessig uklokt, men kan muligens kompenseres for ved at lederen drar vesentlig nytte 

av nærhet til det beredskaps- og politifaglige miljøet ved tjenesteenheten i Kirkenes.  I motsatt 

fall foreslår Nesseby kommune at denne lederen får sitt arbeidssted ved tjenestestedet i Tana 

bru. 

 

 

 

 

    Marit Helene Pedersen 

     Administrasjonssjef 

         Ole Petter Skoglund  

             Saksbehandler  

      

PS 78/16 Høringsuttalelse kongekrabbeforvaltning 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 15.11.2016  

Behandling: 

 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Kommunestyrets vedtak lyder som følger: 

 

Høringsuttalelsen lyder som følger: 

 

Nesseby kommune mener at reguleringen av fangst av kongekrabben har vært svært vellykket både i det 

kvoteregulerte området og utryddingsfangsten vest for Nordkapp. Det er derfor overraskende at man vurderer 

endringer i kongekrabbeforvaltningen så kort tid etter at den har vært behandlet i Stortinget. Fiskeriministeren har 
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selv argumentert sterkt mot endringer i forvaltningen i sitt svar til Stortinget i april 2016, om å beholde dagens 

kongekrabbeforvaltning: 

Sitat fra ministerens svar: «Det vil være i strid med Stortingets beslutning om å videreføre gjeldende vestgrense. 

Dersom forslaget er å forstå dit hen at fartøy fra Vest-Finnmark må få adgang til å delta i det kvoteregulerte fisket i 

Øst-Finnmark, uten en flytting av vestgrensen, vil dette også være i strid med Stortingets vedtak.  

En slik løsning ville for øvrig medført mange nye fartøy i det kvoteregulerte fisket i Øst-Finnmark, med betydelig 

redusert lønnsomhet for de enkelte fartøy som konsekvens.» 

Vi er helt enig med statsråden i sitt svar til stortinget. 

Intensjonen med et kvotebelagt kongekrabbefiske var og er at de fiskerne som hadde de største ulempene som følge 

av krabbeinvasjonen også skulle ha fordelene med å kunne fiske på denne ressursen. Kongekrabben gir fortsatt 

ulemper for annet fiske i Øst-Finnmark. 

Vi har merknader til følgende punkter i høringen: 

 

4.1.4 Modell for kvotetildeling 

Fiskeridirektøren ber om høringsinstansenes syn på kvotestigen, og på hvor høyt omsetningskravet bør være: 

Omsetningskravet må beholdes som i dag. Et lavt omsetningskrav, bidrar til rekruttering til fiskeryrket og at unge 

fiskere lettere kan etablere seg. Spesielt nå etter at fylkesbindingen på omsetting av torskekvoter ble fjernet og 

prisen på torskekvote er økt kraftig, er dette viktig.  

Det vil også være uheldig å frata levebrødet til enkeltpersoner som i dag klarer å skaffe seg nok inntekt på grunn av 

dagens ordning. 

Kompromisset som Sametinget, Bivdi og Norges kystfiskarlag fikk tilslutning til for 2016 om at 

kvalifiseringsgrensen skal være på 100.000,- er derfor svært fornuftig. Kongekrabben har bidratt til mye 

nyrekruttering og at gjennomsnittsalderen på fiskerne i Øst-Finnmark har gått ned. I Nesseby kommune har 

forvaltningen av kongekrabben bidratt til en sterk fornyelse av fiskeflåten og økning i antall fartøy.  

4.2 Fartøy fra Vest-Finnmark 

Fiskeridirektøren ber om høringsinstansenes syn på om vilkårene for å delta i åpen gruppe bør endres slik at 

fartøy fra Vest-Finnmark også kan delta i fangst av kongekrabbe i kvoteregulert område. 

Vi går imot at fartøy i fra hele Vest-Finnmark får tilgang til fangst av kongekrabbe i kvoteregulert område. Det vil 

være en dramatisk endring i reguleringen av kongekrabbefangsten og bidra til betydelig svekket lønnsomhet for 

eksisterende fiskere i regulert område. 

I 2015 var det registrert totalt 649 fartøy under 15 meter i Øst-Finnmark, og 265 fartøy under 15 meter i Vest-

Finnmark. En sannsynlig konsekvens av regjeringens forslag vil derfor være en økning i antall fiskere i det 

kommersielle området på om lag 30 prosent. Totalkvoten på kongekrabbe vil som på andre fiskeslag variere fra år 

til år, men stortingsmelding 17 slår fast at «høstingspotensialet for kongekrabbe i det kvoteregulerte området anses 

å være fullt utnyttet, og det kan ikke forventes noen vesentlig økning i fangstpotensialet fremover». Det betyr med 

andre ord at de som i dag har kongekrabbekvote kan forvente en inntektsreduksjon i størrelsesorden 30 prosent, 

som med årets kvote ville bety et inntektstap på om lag 210 000 kroner hvis man har hel kvote. 

I tillegg vil det kunne forventes økt konfliktnivå på fiskeplassene, fordi line- og garnfiske i stor grad skjer samme 

sted som der krabben har tilholdssted. 

Hovedargumentet for endring av reguleringen har vært at det skjer en stor utflytting av fiskere fra kommuner 

utenfor kvoteregulert område til kommuner innenfor. Det blir også hevdet at det foregår en utstrakt fiktiv flytting 

for å kunne delta i det kommersielle krabbefisket. Hvis dette er et reelt problem med fiktivt bosted, så forventer vi 

at fiskeridirektoratet bruker sin myndighet og sørger for at fiskere er fiskerimanntallsført i den kommunen de hører 

til. 
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4.3 Antall teiner 

Det er fornuftig å opprettholde en begrensning på antall teier til 30. Dette sikrer at man har en differensiert størrelse 

på båtene og at brukskonflikter ikke øker. Hvis flere fartøy får adgang til å delta i krabbefisket i øst så bør man 

vurdere å redusere antall teiner som hver fisker kan benytte som konfliktdempende tiltak. 

Utryddingsfiske 

Utrydningsfisket vest for Nordkapp har fungert etter intensjonen og i stor grad hindret videre utbredelse av 

kongekrabben. Ved å åpne for full deltagelse for alle fiskere i Finnmark i det kvoteregulerte fisket, så setter man 

hele intensjonen med utrydningsfisket i fare. Man kan sette hele forvaltningen av kongekrabben i fare med dette, 

gjennom at det blir dårligere lønnsomhet, for stort fangsttrykk og flere konflikter i kvoteregulert område. 

Utryddingsfisket vest for Nordkapp har hatt en stor økonomisk verdi for fiskerne og som utgjør en betydelig del av 

den totale verdien av Norsk fangst av kongekrabbe. 

 

 

 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 01.11.2016  

Behandling: 

 

Høringsuttalelsen tas også opp i kommunestyret 15.11.16. 

 

Høringsuttalelsen lyder som følger: 

 

Nesseby kommune mener at reguleringen av fangst av kongekrabben har vært svært vellykket både i det 

kvoteregulerte området og utryddingsfangsten vest for Nordkapp. Det er derfor overraskende at man vurderer 

endringer i kongekrabbeforvaltningen så kort tid etter at den har vært behandlet i Stortinget. Fiskeriministeren har 

selv argumentert sterkt mot endringer i forvaltningen i sitt svar til Stortinget i april 2016, om å beholde dagens 

kongekrabbeforvaltning: 

Sitat fra ministerens svar: «Det vil være i strid med Stortingets beslutning om å videreføre gjeldende vestgrense. 

Dersom forslaget er å forstå dit hen at fartøy fra Vest-Finnmark må få adgang til å delta i det kvoteregulerte fisket i 

Øst-Finnmark, uten en flytting av vestgrensen, vil dette også være i strid med Stortingets vedtak.  

En slik løsning ville for øvrig medført mange nye fartøy i det kvoteregulerte fisket i Øst-Finnmark, med betydelig 

redusert lønnsomhet for de enkelte fartøy som konsekvens.» 

Vi er helt enig med statsråden i sitt svar til stortinget. 

Intensjonen med et kvotebelagt kongekrabbefiske var og er at de fiskerne som hadde de største ulempene som følge 

av krabbeinvasjonen også skulle ha fordelene med å kunne fiske på denne ressursen. Kongekrabben gir fortsatt 

ulemper for annet fiske i Øst-Finnmark. 

Vi har merknader til følgende punkter i høringen: 

 

4.1.4 Modell for kvotetildeling 

 

Fiskeridirektøren ber om høringsinstansenes syn på kvotestigen, og på hvor høyt omsetningskravet bør være: 

Omsetningskravet må beholdes som i dag. Et lavt omsetningskrav, bidrar til rekruttering til fiskeryrket og at unge 

fiskere lettere kan etablere seg. Spesielt nå etter at fylkesbindingen på omsetting av torskekvoter ble fjernet og 

prisen på torskekvote er økt kraftig, er dette viktig.  

Det vil også være uheldig å frata levebrødet til enkeltpersoner som i dag klarer å skaffe seg nok inntekt på grunn av 

dagens ordning. 
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Kompromisset som Sametinget, Bivdi og Norges kystfiskarlag fikk tilslutning til for 2016 om at 

kvalifiseringsgrensen skal være på 100.000,- er derfor svært fornuftig. Kongekrabben har bidratt til mye 

nyrekruttering og at gjennomsnittsalderen på fiskerne i Øst-Finnmark har gått ned. I Nesseby kommune har 

forvaltningen av kongekrabben bidratt til en sterk fornyelse av fiskeflåten og økning i antall fartøy.  

 

4.2 Fartøy fra Vest-Finnmark 

Fiskeridirektøren ber om høringsinstansenes syn på om vilkårene for å delta i åpen gruppe bør endres slik at 

fartøy fra Vest-Finnmark også kan delta i fangst av kongekrabbe i kvoteregulert område. 

Vi går imot at fartøy i fra hele Vest-Finnmark får tilgang til fangst av kongekrabbe i kvoteregulert område. Det vil 

være en dramatisk endring i reguleringen av kongekrabbefangsten og bidra til betydelig svekket lønnsomhet for 

eksisterende fiskere i regulert område. 

I 2015 var det registrert totalt 649 fartøy under 15 meter i Øst-Finnmark, og 265 fartøy under 15 meter i Vest-

Finnmark. En sannsynlig konsekvens av regjeringens forslag vil derfor være en økning i antall fiskere i det 

kommersielle området på om lag 30 prosent. Totalkvoten på kongekrabbe vil som på andre fiskeslag variere fra år 

til år, men stortingsmelding 17 slår fast at «høstingspotensialet for kongekrabbe i det kvoteregulerte området anses 

å være fullt utnyttet, og det kan ikke forventes noen vesentlig økning i fangstpotensialet fremover». Det betyr med 

andre ord at de som i dag har kongekrabbekvote kan forvente en inntektsreduksjon i størrelsesorden 30 prosent, 

som med årets kvote ville bety et inntektstap på om lag 210 000 kroner hvis man har hel kvote. 

I tillegg vil det kunne forventes økt konfliktnivå på fiskeplassene, fordi line- og garnfiske i stor grad skjer samme 

sted som der krabben har tilholdssted. 

Hovedargumentet for endring av reguleringen har vært at det skjer en stor utflytting av fiskere fra kommuner 

utenfor kvoteregulert område til kommuner innenfor. Det blir også hevdet at det foregår en utstrakt fiktiv flytting 

for å kunne delta i det kommersielle krabbefisket. Hvis dette er et reelt problem med fiktivt bosted, så forventer vi 

at fiskeridirektoratet bruker sin myndighet og sørger for at fiskere er fiskerimanntallsført i den kommunen de hører 

til. 

4.3 Antall teiner 

Det er fornuftig å opprettholde en begrensning på antall teier til 30. Dette sikrer at man har en differensiert størrelse 

på båtene og at brukskonflikter ikke øker. Hvis flere fartøy får adgang til å delta i krabbefisket i øst så bør man 

vurdere å redusere antall teiner som hver fisker kan benytte som konfliktdempende tiltak. 

Utryddingsfiske 

Utrydningsfisket vest for Nordkapp har fungert etter intensjonen og i stor grad hindret videre utbredelse av 

kongekrabben. Ved å åpne for full deltagelse for alle fiskere i Finnmark i det kvoteregulerte fisket, så setter man 

hele intensjonen med utrydningsfisket i fare. Man kan sette hele forvaltningen av kongekrabben i fare med dette, 

gjennom at det blir dårligere lønnsomhet, for stort fangsttrykk og flere konflikter i kvoteregulert område. 

Utryddingsfisket vest for Nordkapp har hatt en stor økonomisk verdi for fiskerne og som utgjør en betydelig del av 

den totale verdien av Norsk fangst av kongekrabbe. 
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PS 79/16 Valg av representanter til Vest Finnmark kommunerevisjon IKS 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 15.11.2016  

Behandling: 

 

Formannskapet innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Kommunestyrets vedtak lyder som følger: 

 

Følgende velges til Vest Finnmark kommunerevisjon IKS’ representantskap: 

 

Representant:  Ordfører   

Vararepresentant: Varaordfører 

 

 

 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 01.11.2016  

Behandling: 

 

Forslag fra Jan Hansen:  

 

Følgende velges til Vest Finnmark kommunerevisjon IKS’ representantskap: 

 

Representant:  Ordfører 

Vararepresentant: Varaordfører 

 

Votering:  

 

Jan Hansens forslag ble enstemmig vedtatt 

 

 

Formannskapets innstilling lyder som følger: 

 

Følgende velges til Vest Finnmark kommunerevisjon IKS’ representantskap: 

 

Representant:  Ordfører   

Vararepresentant: Varaordfører 

 
 

 

 

Møtet hevet kl. 0955 

 

Signaturer. 

Rådmannens innstilling 

 

Følgende velges til Vest Finnmark kommunerevisjon IKS’ representantskap: 

 

Representant: ………………………………………………………………..   

Vararepresentant:……………………………………………………………….. 

 

 

PS 80/16 Foreldrebetaling SFO 2017 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 15.11.2016  

Behandling: 
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Knut Store ba kommunestyret vurdere hans habilitet da han er gift med saksbehandler.  Kommunestyret erklærte 

Knut Store inhabil og han fratrådte under behandling av saken.  Jfr. Fvl. §6 1. ledd b 

Varaordfører Oddvar Betten ledet møtet under Knut Stores fratredelse. 

 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Kommunestyrets vedtak lyder som følger: 

 

Foreldrebetaling i SFO kr 1500 pr måned for 100 % plass. 

Det gis 50 % reduksjon for søsken. 

 

 

 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 01.11.2016  

Behandling: 

 

Ordfører ba formannskapet vurdere hans habilitet i sak 79/16 og 80/16 fordi han er gift med saksbehandler. 

Formannskapet erklærte han inhabil og han fratrådte under behandling av sakene.  Fvl. §6 1. ledd  

Hanne Iversen valgt til setteordfører under ordførerens fratredelse. 

 

Administrasjonssjefens innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger: 

 

Foreldrebetaling i SFO kr 1500 pr måned for 100 % plass. 

Det gis 50 % reduksjon for søsken. 

 

 

 

 

Administrasjonssjefens innstilling 

Foreldrebetaling i SFO kr 1500 pr måned for 100 % plass. 

Det gis 50 % reduksjon for søsken. 

 

 

 

 

Varangerbotn 12.10.2016 

 

 

 

Marit Helene Pedersen 

Administrasjonssjef 

 

Heidi Thrane Johansen 

Virksomhetsleder oppvekst 
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PS 81/16 Foreldrebetaling barnehagen 2017 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 15.11.2016  

Behandling: 

 

Knut Store ba kommunestyret vurdere hans habilitet da han er gift med saksbehandler.  Kommunestyret erklærte 

Knut Store inhabil og han fratrådte under behandling av saken.  Jfr. Fvl. §6 1. ledd b 

Varaordfører Oddvar Betten ledet møtet under Knut Stores fratredelse. 

 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Kommunestyrets vedtak lyder som følger: 

 

Det innføres ikke foreldrebetaling i barnehagen. Kostpenger settes til kr. 400 pr. måned. 

 

 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 01.11.2016  

Behandling: 

 

Ordfører ba formannskapet vurdere hans habilitet i sak 79/16 og 80/16 fordi han er gift med saksbehandler. 

Formannskapet erklærte han inhabil og han fratrådte under behandling av sakene.  Fvl. §6 1. ledd  

Hanne Iversen valgt til setteordfører under ordførerens fratredelse. 

 

Fellesforslag: 

 

Det innføres ikke foreldrebetaling i barnehagen. Kostpenger settes til kr. 400 pr. måned. 

 

Votering:  

 

Fellesforslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger: 

 

Det innføres ikke foreldrebetaling i barnehagen. Kostpenger settes til kr. 400 pr. måned. 

 

 

 

Administrasjonssjefens innstilling 

Foreldrebetaling i barnehagen settes til 50 % av makspris, kr 1328 pr måned. Det gis 50 % 
søskenmoderasjon. I tillegg betales det kostpenger på kr 400 pr mnd.  
 
 

Varangerbotn 13.10.2016 
 
 
 

Marit Helene Pedersen 
Administrasjonssjef 

Heidi Thrane Johansen 

Virksomhetsleder oppvekst 
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PS 82/16 Betalingssatser i Hjelpetjenesten - transport av brukere 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 15.11.2016  

Behandling: 

 

Det ble lagt frem ny innstilling i møte. 

 

 

Kommunestyrets vedtak lyder som følger: 

 

a) Kjøring til/ fra Varangerbotn, Nesseby helsesenter egenandel kr 100,- pr bruker(voksen). 

b) Kjøring til/fra Vadsø egenandel kr 402,- pr bruker(voksen). 

c) Kjøring til/fra Tana Bru  egenandel kr 192,- pr bruker (voksen). 

d) Kjøring til/ fra Nuorgam egenandel kr 402,- pr bruker (voksen). 

e) Kjøring andre steder ut fra Statens gjeldende sats pr km. pr. bruker.  

f) Dersom de fastsatte prisene over er dyrere enn hvis man beregner km etter Statens satser, skal 

man kunne fakturere etter statens gjeldende kmsats, dog med minstepris på 100,-. 

 

Kjøring i miljøtjenesten skjer etter vedtak.  

 
 

 

 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 01.11.2016  

Behandling: 

 

Administrasjonssjefens innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger: 

 

Betalingssatser for hjelpetjenesten fastsettes slik for 2017: 

 

1. Kjøring av brukere i miljøtjenesten 

a) Kjøring til butikk/ post i Varangerbotn, Nesseby helsesenter egenandel kr. 100,- pr bruker. 

b) Kjøring til butikk i Vadsø egenandel kr. 402,- pr. bruker. 

c) Kjøring til butikk i Tana Bru egenandel kr. 192,- pr. bruker. 

d) Kjøring etter vedtak andre steder ut fra Statens gjeldende sats pr. km. pr. bruker. 

2. Transport i flyktningetjenesten 

a) Kjøring til/ fra Vadsø egenandel kr. 402,- pr. voksen. 

b) Kjøring til/ fra Tana egenandel kr 402,- pr. voksen. 

c) Kjøring til/fra Finland egenandel kr 402,- pr. voksen. 

 

 

Saksprotokoll i Eldrerådet - 04.11.2016  

Behandling: 

 

Administrasjonssjefens innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Eldrerådets vedtak lyder som følger: 

 

Betalingssatser for hjelpetjenesten fastsettes slik for 2017: 
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1. Kjøring av brukere i miljøtjenesten 

a) Kjøring til butikk/ post i Varangerbotn, Nesseby helsesenter egenandel kr. 100,- pr bruker. 

b) Kjøring til butikk i Vadsø egenandel kr. 402,- pr. bruker. 

c) Kjøring til butikk i Tana Bru egenandel kr. 192,- pr. bruker. 

d) Kjøring etter vedtak andre steder ut fra Statens gjeldende sats pr. km. pr. bruker. 

2. Transport i flyktningetjenesten 

a) Kjøring til/ fra Vadsø egenandel kr. 402,- pr. voksen. 

b) Kjøring til/ fra Tana egenandel kr 402,- pr. voksen. 

c) Kjøring til/fra Finland egenandel kr 402,- pr. voksen. 

 

 

 

 

Administrasjonssjefens innstilling: 

Betalingssatser for hjelpetjenesten fastsettes slik for 2017: 

 

1. Kjøring av brukere i miljøtjenesten 

a) Kjøring til butikk/ post i Varangerbotn, Nesseby helsesenter egenandel kr. 100,- pr 

bruker. 

b) Kjøring til butikk i Vadsø egenandel kr. 402,- pr. bruker. 

c) Kjøring til butikk i Tana Bru egenandel kr. 192,- pr. bruker. 

d) Kjøring etter vedtak andre steder ut fra Statens gjeldende sats pr. km. pr. bruker. 

 

2. Transport i flyktningetjenesten 

a) Kjøring til/ fra Vadsø egenandel kr. 402,- pr. voksen. 

b) Kjøring til/ fra Tana egenandel kr 402,- pr. voksen. 

c) Kjøring til/fra Finland egenandel kr 402,-  pr. voksen. 

d) Kjøring til/fra Nyborg egenandel kr. 100,- pr. voksen 

 

 

Varangerbotn 13.10.2016 

 

 

 

Marit Helene Pedersen 

Administrasjonssjef 

 

Birgit Länsman 

Konst. Virksomhetsleder hjelpetjenesten 
 
 

 

PS 83/16 Betalingssatser hjemmetjenesten 207 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 15.11.2016  

Behandling: 

 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Kommunestyrets vedtak lyder som følger: 

 

1. Dagsenter for eldre og demente kr 280,- pr dag.  
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Tjenesten er tilbud til mennesker som bor hjemme og som kan ha behov for sosial kontakt, aktivisering, 

rehabilitering eller avlastning for pårørende. Tilbudet inneholder kaffe, middag og dessert og i tillegg er det 

transport til og fra dagsenter.  

2. Matombringing:  

a) Matombringing - kr 131,- pr middag. Dette gjelder for middager som blir hjemkjørt og levert utenfor 

helsesenteret.  

b) Matombringing – kr 120,- pr. middag i omsorgsboliger ved helsesenteret.  

c) Matombringing kr. 97,- pr. ½ porsjon middag som blir hjemkjørt og levert utenfor helsesenteret.  

d) Matombringing kr 97,- pr ½ porsjon middag, til omsorgsboliger ved helsesenteret  

e) Matombringing samtlige måltid – omsorgsboliger på helsesenteret kr 4242.- pr. mnd.  

3. Trygghetsalarmer:  

Egenandel kr. 550,- pr. mnd. Egenandelen kreves fra oppkoblingsdato til den kobles ned.  

4. Praktisk bistand – hjemmehjelp 

a) inntekt under 2G 190,- pr time i henhold til statens sats. Jfr Rundskriv I-1/2016 om endring av fribeløp og 

egenandeler for kommunale helse- og omsorgstjenester 

b) inntekt under 3G kr. 128,- pr time  

c) inntekt under 4G 140,- pr time  

d) inntekt under 5G til kr. 155,- pr time  

e) inntekt over 5G til kr. 179,- pr time  

5. Kjøring av beboere i institusjon og brukere i hjemmebaserte tjenester:  

Det videreføres egenandel for brukere når pleie- og omsorg må kjøre brukere til butikk og post eller hente de fra 

hjemmet til avlastningsopphold på institusjon. Dette gjelder kun brukere som har rett til dette etter fattet vedtak. 

Kjøring til butikk/post i Varangerbotn, Nesseby Helsesenter kr. 100,-.  

Kjøring til butikk i Vadsø egenandel kr. 402,-  

Kjøring til butikk i Tana Bru egenandel kr.192,-  

Kjøring etter vedtak andre steder ut fra statens gjeldende satser pr km. pr bruker.  

 

 

 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 01.11.2016  

Behandling: 

 

Administrasjonssjefens innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger: 

 

1. Dagsenter for eldre og demente kr 280,- pr dag.  
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Tjenesten er tilbud til mennesker som bor hjemme og som kan ha behov for sosial kontakt, aktivisering, 

rehabilitering eller avlastning for pårørende. Tilbudet inneholder kaffe, middag og dessert og i tillegg er det 

transport til og fra dagsenter.  

2. Matombringing:  

a) Matombringing - kr 131,- pr middag. Dette gjelder for middager som blir hjemkjørt og levert utenfor 

helsesenteret.  

b) Matombringing – kr 120,- pr. middag i omsorgsboliger ved helsesenteret.  

c) Matombringing kr. 97,- pr. ½ porsjon middag som blir hjemkjørt og levert utenfor helsesenteret.  

d) Matombringing kr 97,- pr ½ porsjon middag, til omsorgsboliger ved helsesenteret  

e) Matombringing samtlige måltid – omsorgsboliger på helsesenteret kr 4242.- pr. mnd.  

3. Trygghetsalarmer:  

Egenandel kr. 550,- pr. mnd. Egenandelen kreves fra oppkoblingsdato til den kobles ned.  

4. Praktisk bistand – hjemmehjelp 

a) inntekt under 2G 190,- pr time i henhold til statens sats. Jfr Rundskriv I-1/2016 om endring av fribeløp og 

egenandeler for kommunale helse- og omsorgstjenester 

b) inntekt under 3G kr. 128,- pr time  

c) inntekt under 4G 140,- pr time  

d) inntekt under 5G til kr. 155,- pr time  

e) inntekt over 5G til kr. 179,- pr time  

5. Kjøring av beboere i institusjon og brukere i hjemmebaserte tjenester:  

Det videreføres egenandel for brukere når pleie- og omsorg må kjøre brukere til butikk og post eller hente de fra 

hjemmet til avlastningsopphold på institusjon. Dette gjelder kun brukere som har rett til dette etter fattet vedtak. 

Kjøring til butikk/post i Varangerbotn, Nesseby Helsesenter kr. 100,-.  

Kjøring til butikk i Vadsø egenandel kr. 402,-  

Kjøring til butikk i Tana Bru egenandel kr.192,-  

Kjøring etter vedtak andre steder ut fra statens gjeldende satser pr km. pr bruker.  

 

 

Saksprotokoll i Eldrerådet – 04.11.2016 

 

Pkt. 2 Matombringing: 

 

Fellesforslag: 

 

Kosthold og livskvalitet: 

Fra og med budsjettåret 2017 må pensjonister som ikke har råd til selv å kjøpe og få bringt hjem middagsmat alle 

dagene i uken eller måneden, få fri eller delvis fri fra disse kostnadene i likhet med andre grupperinger som er fritatt 

fra avgifter. 

Såfremt det også medfølger riktighet at gjennomsnittsvekten til de eldre i kommunen går ned, så kan også det være 

en faktor som har med kosthold og livskvalitet å gjøre. 

Fra etater som helsevesnet og kommune må det hele tiden følges nøye med i bla.a.kosthold og livskvalitet for øvrig, 
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til de eldre. Det med kosthold og livskvalitet for de eldre må være en prioritert sak. 

Med nåværende kostnader for ett eldre menneske som skal kjøpe og få bringt mat hjem hver dag, er den månedlige 

utgift på hele kr 3 750,- eller kr 45 000,- på årsbasis. En kostnad som etter sigende skal øke nå. 

 

Votering: 

 

Fellesforslag enstemmig vedtatt, ellers som administrasjonssjefens innstilling. 

 

 

Eldrerådets vedtak lyder som følger: 

 

Kosthold og livskvalitet: 
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Fra og med budsjettåret 2017 må pensjonister som ikke har råd til selv å kjøpe og få bringt hjem middagsmat alle 

dagene i uken eller måneden, få fri eller delvis fri fra disse kostnadene i likhet med andre grupperinger som er fritatt 

fra avgifter. 

Såfremt det også medfølger riktighet at gjennomsnittsvekten til de eldre i kommunen går ned, så kan også det være 

en faktor som har med kosthold og livskvalitet å gjøre. 

Fra etater som helsevesnet og kommune må det hele tiden følges nøye med i bla.a.kosthold og livskvalitet for øvrig, 

til de eldre. Det med kosthold og livskvalitet for de eldre må være en prioritert sak. 

Med nåværende kostnader for ett eldre menneske som skal kjøpe og få bringt mat hjem hver dag, er den månedlige 

utgift på hele kr 3 750,- eller kr 45 000,- på årsbasis. En kostnad som etter sigende skal øke nå. 

 

1. Dagsenter for eldre og demente kr 280,- pr dag. 

Tjenesten er tilbud til mennesker som bor hjemme og som kan ha behov for sosial kontakt, aktivisering, 

rehabilitering eller avlastning for pårørende. Tilbudet inneholder kaffe, middag og dessert og i tillegg er det 

transport til og fra dagsenter. 

 

2. Matombringing: 

a) Matombringing - kr 131,- pr middag. Dette gjelder for middager som blir hjemkjørt og levert utenfor 

helsesenteret. 

b) Matombringing – kr 120,- pr. middag i omsorgsboliger ved helsesenteret. 

c) Matombringing kr. 97,- pr. ½ porsjon middag som blir hjemkjørt og levert utenfor helsesenteret. 

d) Matombringing kr 97,- pr ½ porsjon middag, til omsorgsboliger ved helsesenteret 

e) Matombringing samtlige måltid – omsorgsboliger på helsesenteret kr 4242.- pr. mnd. 

 

3. Trygghetsalarmer: 

Egenandel kr. 550,- pr. mnd. Egenandelen kreves fra oppkoblingsdato til den kobles ned. 

 

4. Praktisk bistand – hjemmehjelp 

a) inntekt under 2G 190,- pr time i henhold til statens sats. Jfr Rundskriv I-1/2016 om endring av fribeløp og 

egenandeler for kommunale helse- og omsorgstjenester 

b) inntekt under 3G kr. 128,- pr time 

c) inntekt under 4G 140,- pr time 

d) inntekt under 5G til kr. 155,- pr time 

e) inntekt over 5G til kr. 179,- pr time 

 

5. Kjøring av beboere i institusjon og brukere i hjemmebaserte tjenester: 

Det videreføres egenandel for brukere når pleie- og omsorg må kjøre brukere til butikk og post eller hente de fra 

hjemmet til avlastningsopphold på institusjon. Dette gjelder kun brukere som har rett til dette etter fattet vedtak. 

Kjøring til butikk/post i Varangerbotn, Nesseby Helsesenter kr. 100,-. 

Kjøring til butikk i Vadsø egenandel kr. 402,- 

Kjøring til butikk i Tana Bru egenandel kr.192,- 
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Kjøring etter vedtak andre steder ut fra statens gjeldende satser pr km. pr bruker. 
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PS 84/16 Betalingssatser institusjon 2017 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 15.11.2016  

Behandling: 

 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Kommunestyrets vedtak lyder som følger: 

 

Ved langtidsopphold foretar en vederlagsberegning ut fra inntekt hos beboer. Betalingen skjer med hjemmel i §3 i 

vederlagsforskriften. Som grunnregel skal ikke betalingen overstige det koster å drive en sykehjemsplass.  

 Det er kun ved korttidsopphold i institusjon det foreligger faste priser satt av staten.  

Dette er følgende betalingssatser etter siste rundskriv I-1/2016 endring av fribeløp og egenandeler for kommunale 

helse – og omsorgstjenester: 

1. Dag- eller nattopphold i institusjon pr. dag/natt, For det enkelte dag- eller nattopphold på institusjon 

endres den maksimale egenandelen kommunen kan kreve fra tjenestemottaker fra kroner 77 til kroner 80.   

2. For korttidsopphold på institusjon endres den maksimale egenandelen kommunen kan kreve av 

tjenestemottaker fra kroner 147 til kroner 150 per døgn.  

3 . Fribeløpet før beregning av vederlag for langtidsbeboere i institusjon som, uten selv å ønske det, legges 

på dobbeltrom, settes til kroner 37 250. 

 

 

 

 

 

 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 01.11.2016  

Behandling: 

 

Administrasjonssjefens innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger: 

 

Ved langtidsopphold foretar en vederlagsberegning ut fra inntekt hos beboer. Betalingen skjer med hjemmel i §3 i 

vederlagsforskriften. Som grunnregel skal ikke betalingen overstige det koster å drive en sykehjemsplass.  

 Det er kun ved korttidsopphold i institusjon det foreligger faste priser satt av staten.  

Dette er følgende betalingssatser etter siste rundskriv I-1/2016 endring av fribeløp og egenandeler for kommunale 

helse – og omsorgstjenester: 

1. Dag- eller nattopphold i institusjon pr. dag/natt, For det enkelte dag- eller nattopphold på institusjon 

endres den maksimale egenandelen kommunen kan kreve fra tjenestemottaker fra kroner 77 til kroner 80.   

2. For korttidsopphold på institusjon endres den maksimale egenandelen kommunen kan kreve av 

tjenestemottaker fra kroner 147 til kroner 150 per døgn.  

3 . Fribeløpet før beregning av vederlag for langtidsbeboere i institusjon som, uten selv å ønske det, legges 

på dobbeltrom, settes til kroner 37 250. 
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Saksprotokoll i Eldrerådet – 04.11.2016 

Behandling: 

 

Administrasjonssjefens innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Eldrerådets vedtak lyder som følger: 

 

Ved langtidsopphold foretar en vederlagsberegning ut fra inntekt hos beboer. Betalingen skjer med hjemmel i §3 i 

vederlagsforskriften. Som grunnregel skal ikke betalingen overstige det koster å drive en sykehjemsplass.  

 Det er kun ved korttidsopphold i institusjon det foreligger faste priser satt av staten.  

Dette er følgende betalingssatser etter siste rundskriv I-1/2016 endring av fribeløp og egenandeler for kommunale 

helse – og omsorgstjenester: 

1. Dag- eller nattopphold i institusjon pr. dag/natt, For det enkelte dag- eller nattopphold på institusjon 

endres den maksimale egenandelen kommunen kan kreve fra tjenestemottaker fra kroner 77 til kroner 80.   

2. For korttidsopphold på institusjon endres den maksimale egenandelen kommunen kan kreve av 

tjenestemottaker fra kroner 147 til kroner 150 per døgn.  

3 . Fribeløpet før beregning av vederlag for langtidsbeboere i institusjon som, uten selv å ønske det, legges 

på dobbeltrom, settes til kroner 37 250. 

 

 

 

 

 

Administrasjonssjefens innstilling: 

 Ved langtidsopphold foretar en vederlagsberegning ut fra inntekt hos beboer. Betalingen skjer 

med hjemmel i §3 i vederlagsforskriften. Som grunnregel skal ikke betalingen overstige det 

koster å drive en sykehjemsplass.  

 Det er kun ved korttidsopphold i institusjon det foreligger faste priser satt av staten.  

Dette er følgende betalingssatser etter siste rundskriv I-1/2016 endring av fribeløp og 

egenandeler for kommunale helse – og omsorgstjenester: 

1. Dag- eller nattopphold i institusjon pr. dag/natt, For det enkelte dag- eller nattopphold 

på institusjon endres den maksimale egenandelen kommunen kan kreve fra 

tjenestemottaker fra kroner 77 til kroner 80.   

2. For korttidsopphold på institusjon endres den maksimale egenandelen kommunen kan 

kreve av tjenestemottaker fra kroner 147 til kroner 150 per døgn.  

3 . Fribeløpet før beregning av vederlag for langtidsbeboere i institusjon som, uten selv å 

ønske det, legges på dobbeltrom, settes til kroner 37 250. 

 

 

Varangerbotn 20.10.2016 

 

Marit Helene Pedersen 

Administrasjonssjef 

Unni Haug 

Virksomhetsleder pleie og omsorg 
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Vurdering: 

Det forslåes ingen endringer for 2017 da vi følger statens satser.  

 

Ref. 

1. Lov om kommunale helse og omsorgstjenester 01.01.12  

2. Forskrift om egenandel for kommunale helse og omsorgstjenester 2012  

3. Rundskriv -1/2016 Endring av fribeløp og egenandeler for kommunale helse – og 

omsorgstjenester 

 
 

 

 

 

 

PS 85/16 Gebyrregulativ 2017 

Saksprotokoll i Gielddastivra/Kommunestyret - 15.11.2016  

Behandling: 

 

Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Kommunestyrets vedtak lyder som følger: 

 

Gebyrregulativet godkjennes. 

 
 

 

Saksprotokoll i Ovdagoddi/Formannskapet - 01.11.2016  

Behandling: 

 

Administrasjonssjefens innstilling enstemmig vedtatt. 

 

 

Formannskapets innstilling til kommunestyret lyder som følger: 

 

Gebyrregulativet godkjennes. 

 

 

 

Saksprotokoll i Eldrerådet – 04.11.2016 

 

Behandling: 

 

Administrasjefens innstilling enstemmig vedtatt. 
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Eldrerådets vedtak lyder som følger: 

 

Gebyrregulativet godkjennes. 

 
 

Administrasjonssjefens innstilling: 

Gebyrregulativet godkjennes. 

 

 

 

 

Varangerbotn 17.10.2016 

 

 

Marit Helene Pedersen 

Administrasjonssjef 

 

 

Per Øyvind Paulsen 

Økonomisjef 
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